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Conceptverslag BAO 
 

 
Datum:  Vrijdag 7 juni 2019 

Aanwezig: Dhr. Bond (voorzitter), dhr. Pennink (secretaris) 
Dhr. Beemsterboer, mevr. Keur, dhr. Nederpelt, dhr. Tap, dhr. Verbruggen, dhr. 
Slettenhaar, dhr. De Zeeuw, mevr. Uitentuis, mevr. De Graaf 
Mevr. Noordhoek, mevr. Van der Pluijm, mevr. Althuizen, dhr. Paasman, dhr. Vos, 
mevr. Aarts, mevr. Bruinsma, mevr. Noorman, dhr. Groot, mevr. Taams 

RvC ONHN: Dhr. Van der Starre, dhr. Wisselink, dhr. De Steenhuijzen Piters 
Afwezig: Dhr. Nieuwenhuizen, dhr. Meskers, mevr. Heutink 
 
Verslag: Mevr. Sint 
 

1. Opening en vaststellen agenda 

 De agenda wordt vastgesteld. 

 Welkom voor dhr. Noot, programmaleider Greenport NHN. 
 

2. Mededelingen 

 Toelichting op de stand van zaken van de subregionale agenda’s (dhr. Verbruggen, dhr. 
Beemsterboer en dhr. Nederpelt). 
J. Beemsterboer: In de Kop is in de Raadscommissie met waardering geconstateerd dat in het 
lopende programma voortgang wordt geboekt. Er wordt thans gewerkt aan het vervolg, het 
Ambitiedocument 2.0. Na de zomer wordt  het 70% tussenresultaat voorgelegd aan de 
gemeenteraden. Dit jaar wordt het proces naar verwachting afgerond.  
H. Nederpelt: Pact 2.0, vergelijkbaar traject.  
P.  Verbruggen: laatste fase van besluitvorming in de Raden van de Focusagenda. Komende 
weken laatste raden.  
 

 Toelichting op de stand van zaken regiodeal 
Mevr. Keur licht toe dat er nu hard gewerkt wordt aan de inhoud. De focus ligt op Den Helder 
en de spin-off van de Marine. Goed om te constateren dat de regio nu voor één regiodeal 
gaat. 
 

 Mondelinge terugkoppeling lobbyoverleg 6 juni door dhr. Pennink.  
Op 6 juni is het lobby overleg geweest. Gesproken is over de volgende onderwerpen: 

o De visie op netwerk, innovatie en de positie in de regio die de New Energy Coalition 
in opdracht van het Ontwikkelingsbedrijf heeft opgesteld is besproken. 
Geconstateerd is dat er een stevige koppeling met de RES moet worden gelegd.  

o Herindeling luchtruim. Aanvliegroutes Schiphol. Spanning leefbaarheid en economie. 
Wat is de visie van de regio en welke invloed kunnen wij uitoefenen?  Alkmaar en 
Castricum hebben zitting in de BRS. Kennis zit bij de Omgevingsdienst IJmond. Dit 
onderwerp wordt het volgende BAO geagendeerd. De Omgevingsdienst IJmond zal 
worden uitgenodigd.  

o Bereikbaarheid: regio Alkmaar via lijn MRA goed op de MIRT agenda. In de 
begeleidende ambtelijke notitie voor de programmaraad MRA wordt bepleit dat ook 
met de Kop en WF contact wordt gezocht. Een en ander vraagt een meer integrale 
regionale mobiliteitsvisie. Er moet wel een visie op bereikbaarheid komen. Besloten 
wordt dat bestuurlijke trekkers bereikbaarheid bijeen komen om zaken op te pakken.   
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 Overige mededelingen 
o Dhr. Verbruggen meldt dat in het najaar mevr. Kristel Lammers van de VNG een 

toelichting komt geven in de regio Alkmaar inzake de Omgevingswet. 
o Dhr. Tap meldt dat Westfriesland het VNG congres organiseert in 2020 en doet de 

oproep om mee te denken over het invullen van werkbezoeken. 
o Mevr. Uitentuis meldt dat mevr. Marbel de Graaf haar de komende periode vervangt 

tijdens haar zwangerschapsverlof. 
 

3. Verslag 
N.a.v. het verslag maakt mevr. Keur de opmerking dat zij, dhr. Tap en dhr. Verbruggen niet zijn 
uitgenodigd door de formerende partijen ten behoeve van het coalitieakkoord. Daarnaast heeft 
het  drietal de vrijheid genomen om te reageren op de brief van VNO-NCW inzake infrastructuur. 
Dit heeft geleid tot een persbericht.  
 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
4. Stand van zaken werkgroepen 

 Wonen (dhr. Beemsterboer en dhr. Verbruggen) 
P. Verbruggen: de bestuurlijke werkgroep heeft geconstateerd dat op dit moment geen 
aanvullend onderzoek nodig is voor de onderbouwing van het bid van 40.000 woningen. We 
zijn druk bezig met MRA om dit te concretiseren. Verschillende complementaire woonmilieus 
kunnen worden geboden. De verhouding met provincie ligt wat ingewikkelder. Daar is 
behoefte aan kaartjes en lijstjes.  
J. Bond haalt het resultaat van een werkgroep circulaire werklocaties aan. Hier is besproken 
dat het onverstandig is om werklocaties allemaal de stad uit te plaatsen om zo 
binnenstedelijk woningbouw mogelijk te maken. Dit plaatst het binnenstedelijk bouwen in 
een ander perspectief en biedt ook mogelijkheden voor HbA (zie: https://www.noord-
holland.nl/dsresource?objectid=74826227-e571-4266-9653-78168e170abf&type=PDF)  
Slettenhaar: samenwerken op basis van vertrouwen en het Zwolse model.  
 

 Huisvesting arbeidsmigranten (dhr. Meskers) 
J. Beemsterboer doet verslag namens T. Meskers.  Na een aarzelende start is er voortgang in 
alle regio’s. 
P. Verbruggen: er is in de regio Alkmaar nog onduidelijkheid over het Westlandse model. Wat 
betekent de implementatie? De suggestie wordt gedaan vanuit het Westland voorlichting te 
organiseren. 
R. Uitentuis: LTO is verheugd dat er nu eenheid in beleid komt.  
J. Bond: Greenport Holland gaat ook sturen op 1 registratiemodel. Iedereen moet mee doen.  
H. Nederpelt: In Westfriesland maken we meters, geen zevenmijlslaarzen. Dank voor ONHN 
want die faciliteren het proces goed.  
 

 Verblijfsrecreatie (dhr. Bekkering) 
H. Nederpelt geeft een korte toelichting. Goed dat de regio Alkmaar met de komst van E. 
Bekkering weer onderdeel is van de werkgroep en dus goed is aangesloten. Zorgt voor 
stabiliteit. Regio Alkmaar is er nu ook uitgekomen en in lijn met de afspraken die in de totale 
regio gemaakt zijn. Van belang dat provincie ook gaat aanhaken. 
J. Bond antwoordt hierop dat de  provincie de noodzakelijke onderzoeken faciliteert.   
 

 
5. Overige dossiers 

 Energiepropositie Holland boven Amsterdam (bijlage 3) 

https://www.noord-holland.nl/dsresource?objectid=74826227-e571-4266-9653-78168e170abf&type=PDF
https://www.noord-holland.nl/dsresource?objectid=74826227-e571-4266-9653-78168e170abf&type=PDF
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In opdracht van Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland Noord heeft de New Energy Coalition 
een propositie opgesteld op het gebied van energie.  

 
T. Pennink: Waarom deze notitie? Bij veel innovatieprojecten op het terrein van de 
Energietransitie is ONHN  betrokken. Echter een integraal overzicht ontbrak en ook was steeds 
duidelijker dat als het gaat om positionering van de regio bijvoorbeeld in dossiers als 
aanlanding wind, waterstofeconomie en ook de systeemstudie die in opdracht van de 
provincie wordt verricht, de regio volstrekt onvoldoende op de kaart stond. Voor de regio een 
gemiste kans, maar ook in nationaal perspectief niet helemaal logisch.  De notitie maakt 
duidelijk dat de regio bijzonder kansrijk is, in het bijzonder met de assets in Den Helder (NAM), 
Wieringermeer, hoofdgasleiding en groengascluster in Alkmaar. Het biedt kansen omdat de 
Energietransitie niet alleen kan gaan over windmolens en warmte, maar vooral de 
moleculenkant nog wel eens vergeten wordt. Met groene elektriciteit alleen gaan we het niet 
redden 
We zijn kansrijk, met systemen en mogelijkheden verder dan warmte en windmolens. Ook de 
moleculen (zoals groen gas en waterstof) zijn hard nodig.  
Een tweede punt dat de analyse duidelijk maakt is dat  het netwerk (nu al) niet alles aan kan. 
We hebben de analyse ingebracht in de systeemstudie van de provincie en heeft nu een plek 
gekregen.  Dus dat is gelukt.  Een waterstofstudie moeten we nog afronden ism provincie en 
de Economic Board Amsterdam. Uitkomsten kunnen aan de RES gekoppeld worden 
Tenslotte wordt op basis van de studie nu hard gewerkt om een integraal innovatieprogramma 
vorm te geven. 
J. Bond: op dit punt loopt de lobby van de provincie parallel met die van de regio . Deze staat 
bij ons in de top 3.  
B. Tap: we hebben stuk met interesse gelezen. Gaat nu vooral over Kop en Alkmaar. Energie-
infrastructuur is echter voor geheel HbA een vereiste. Leg die integrale link prominenter in het 
stuk. WF is sterk in geothermie en heeft hiervoor ook een energie-infrastructuur nodig.  
J. Beemsterboer: inhoudelijk eens. Ik mis positionering. Er staat we spelen kleine rol, maar we 
hebben ECN.   
P. Verbruggen: ik schrok dat NHN geen grote rol speelt. Dan hebben we nog wel wat te doen. 
Ontbreken zaken in het strategisch plan.  
T. Pennink: Met deze notitie en de lobby beginnen we positie te krijgen. Daar was de analyse 
ook voor bedoeld. Niet meer en niet minder. Als het gaat om de uitwerking in een 
programma, dan wordt duidelijk dat het een opgave is voor de gehele regio en de kennis in 
de regio, bijvoorbeeld die van de campus zeker een plek gaat krijgen. 
J. Bond constateert dat dit onderwerp zeker terug gaat komen. 

 
6. Presentatie Greenport NHN 

De programmamanager van Greenport NHN, dhr. Jeroen Noot, is uitgenodigd om een 
presentatie te geven over de herijking van het uitvoeringsplan van de Greenport.  De presentatie 
zal bij het verslag worden gevoegd. 
 
 

7. Rondvraag en sluiting 

 H Keur: Uitnodiging van Rijksbouwmeester over Panorama Landschap in Den Helder 
gestuurd. 

 Pennink: We hebben aan het BAO hangen een Maatschappelijke Advies Groep. Deze komt 
niet bij elkaar, zolang er geen voortgang is op het ambitiedocument. 

 J. Beemsterboer: Omgevingsverordening, er komt veel meer onder de provinciale 
verantwoordelijkheden vallen. Voorkomen dat dit document beleid gaat worden.  
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 J. Bond: laatste vergadering als voorzitter. Met trots gedaan. Er zijn veel ambities, hou elkaar 
vast. Ik wens jullie veel succes.  Het gaat jullie allen goed. 

 
P. Verbruggen bedank J. Bond voor zijn inzet voor de regio NHN.  Sinds ONHN bestaat ben je 
eerst in het REON en daarna het BAO onze voorzitter. Dankbaar voor inzet en ook dat je ons 
regelmatig op het goede spoor hebt gehouden. Een bos bloemen wordt overhandigd. 


